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Bewustzijnsportalen  
 

"her-denken & her-voelen uit Bron bedrading"  
 

Dwangneuroses Verslag 8 november  
 

Dag 2  
 

cursief is mijn eigen uitleg ter verduidelijking  
 

Fantastisch dat jullie er zijn! Ik ben hier om cruciale dingen te bespreken. Het is 
niet mijn wereld, maar het is de wereld van ons. Ieder mens is een briljant wezen. 

Mijn gedrevenheid is omdat in ieder mens de kracht schuilt die open moet. 

Het gaat over wie jij bent, wie jij thuis bent. Het is belangrijk voor je zgn. 
bewustzijns- of spiritualiteitsontwikkeling.  

We zijn verandering en moeten dit kosmisch openen.  
Het lijkt alsof we geen toegang hebben. Het gaat om permanente huisvesting 

krijgen in kosmische steden.  
Besef:  

We zijn familie ongeacht verschillen, gedachten, etc. we zijn allemaal vertrokken 
om een diepe reden, die hoort niet bij de persoonlijke sfeer of de verandering in 

deze wereld.  
Het gevecht gaat door ons heen. Het gaat over dwangneurosen.  

Elkaar tegenspreken of overtuigen willen is de grootste dwangneurose.  
Ieder moet dit voor zichzelf onderzoeken. Dit kan dieper en steviger.  

Doe je dit niet dan word je ingehaald door psychische, emotionele shocks die 
worden gepleegd en zijn bedoeld om jou in iets anders te zetten dan in jeZelf.  

Het gaat als een riem om de mind. Het spel wordt duidelijk gespeeld.  

Wie ben jij werkelijk?  
In deze wereld komt je erachter wie je niet bent, wat je moet doen om je goed te 

voelen, etc. je leert achterhalen wat niet van jou is.  
Leren:  

Wie ben je wel, je bent alleen dat, leidt tot grote eenzaamheid.  
 

In deze wereld kom je erachter wie je niet bent  
 

Dat je dingen wilt/moet behalen, ergens aan moet voldoen, wat je moet doen om je 
goed te voelen, je leert achterhalen wat niet van jou is.  

Je bent deelgenoot van een Kosmisch schaakspel.  
Als je leeft vanuit wie je echt bent dan ben je alleen, dan voelt dat 

eenzaam.  
En tegelijkertijd is dat niet zo omdat je Kosmische familie er is.  

Je bent niet alleen je beroep, je plek in het gezin, je positie in een vereniging etc, 

maar je bent alles! Haal je beperkingen weg.  
 

De reis van de mensheid is de weg naar het Koninkrijk naar binnen toe. Zo voelen, 
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denken, handelen en uitzenden is een frequentieveld neerzetten om van hier niet 
weer geboren te laten worden. De oorspronkelijke frequentie is niet buiten jezelf te 

vinden...  
Het activeren van Oorspronkelijk BewustZijn is niet buiten jeZelf te vinden. 

Je kunt wel geïnspireerd raken door een ander maar het moet wel jeZelf binnenin 
raken! Het is de pijl naar binnen toe.  

We weten hoe groot de krachten zijn in ons.  
 

Nodig daarvoor is:  
Alertheid, BewustZijn, aanpassen aan jezelf, dus herzien.  

Dit is constant bereid zijn tot aanpassing, herzien bij wat je zelf verder moet 
doorlopen.  

Constant herzien. Volg je gedachten en gevoel en ben bereid om los te laten. 
Niemand heeft gekozen om in dit aardse experiment te komen.  

Het is wel de enige manier om binnen te komen.  

De enige manier om in jeZelf te komen is via dit Experiment.  
Vanuit Kracht Levensenergie, vreugde en blijdschap te gaan daar waar werk te 

verrichten is, meebouwen aan deze werkelijkheid. Dat ligt in ieders blauwdruk.  
Er zijn firewalls geplaatst tussen wie we werkelijk zijn en waar je opdracht ligt. 

Vervolgens kom je in deze wereld hier, de beleving van deze werkelijkheid. De weg 
van de absolute waarheid van mijZelf bewandelen dan zit ik echt in mijZelf en ben 

ik kwantum kosmisch gereed om in het Experiment te landen.  
 

(dus uit die gecontroleerde 3% in de 97% zoals oorspronkelijk gecreëerd door de 
ontwerpers)  

 
De herinnering en kennis in 3D op aarde opgedaan, is voorbestemd voor een 

grote(re) missie.  
Je dom voelen doet afbreuk aan wie je bent, Bewust-Zijn.  

 

Als je denkt dat je hier bent om dwangneuroses af te leren of iets te leren, 
dat is niet zo. Je zit hier met enorme kracht.  

 
Onderschat jeZelf niet  

 
In je is van alles geprogrammeerd wat niet van jou is. Je bent stevig 

bevoorraad met Masterplannen die door gigantische allianties gedragen 
worden.  

 
Dwangstoornissen zijn er om je uit het Nu weg te trekken.  

Als een Soldier, een Warrior staan, zijn, die nooit meer dat moment weggeeft aan 
neuroses.  

BewustZijn is de schakelaar om het te stoppen!  
Ieder heeft de kracht.  

Of je het kan is iets anders.  
Zet het door.  

 

De hele werkelijkheid is één grote dwangstoornis.  
De mensheid zit in complete afleidingsmanoeuvres, willen meedoen aan een betere 
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wereld, aan oplossingen werken, persoonlijkheid verbeteren etc.  
Stop met al die compromissen om iets in een ander stuk te zetten dan wie je bent! 

Laat persoonlijke redenen niet overheersen.  
Pel af in jezelf en confronteer je zelf in liefde, waarheid.  

Kijk goed naar jezelf als een soort derde persoon.  
Je ziet wat niet nodig is, hoe je je inhoudt, communiceert  

 
Wat doe je, hou je je in, is dit nodig?  

Als je je in de communicatie inhoud dan stap je ergens in en zit je er ook in.  
Sta niet aan de zijkant.  

Dit is origineel MENS.  
Het doel vandaag is: elk moment in eigenaarschap nemen.  

 
Ik heb 2 soorten muziek.  

De frequentie waar de muziekstukken in zitten, zitten dicht tegen een bepaalde 

boodschap aan.  
 

Als je in deze wereld kijkt:  
Wat zou je “juiste” weg zijn om ergens te komen waar je het diepst naar verlangt, 

een diepliggend gevoel, verlangen van Thuis, bestemming, rust, zorgeloos, 
vriendschap om daarbinnen te komen, een leven in Vrijheid te ervaren. Dit kent 

ieder mens. We zijn allemaal in beweging. We nemen al snel ergens genoegen mee 
als je een brokje ervaart van zingeving. Wat is de juiste weg om daar te komen en 

in jezelf dit in de wereld zien gebeuren? Het verlangen is bij iedereen. Sta hierbij 
stil. Zoiets eenvoudigs bij jezelf naar voren halen. Soms ga je door paden waarvan 

je weet dit is het niet, dit is een afleiding.  
 

Je ontmoet dan mensen met soortgelijke routes. Ieder heeft dit verlangen. Dat is 
een soort kus waard van het leven. Voel en besef dit. dat ieder mens een wang 

heeft die een kus nodig heeft, het waard te zijn, gezien, gevoeld te worden. Dit 

alleen al beseffen. Vergeef en vergeet wat er is gebeurd maar hou het er wel bij in 
bewustzijn, maak het los dat het niet opnieuw gaat bewegen in nieuwe 

dwangstoornissen. Heb het besef steeds paraat. Besef, wat is mijn weg? Met druk 
en pressie te keer gaan of een weg met een andere aanvliegroute?  

 
Het juiste is niet een oordeel waard van een ander maar mijn eigen weg. Wees er 

maar, aanschouw het en zet je BewustZijn erin. Zit je niet in het veld van intriges 
De weg die past bij mij, de Kern van wie ik ben.  

Als je iets bedenkt is het niet echt. Het veld rechtstandig, geordend, organisch 
vibreert, rustig, ruimte voor ieders inbreng en zienswijze, die frequentie gaat aan 

door zonder verwachtingen vanuit mijZelf er zijn en geef.  
 

De Celcode van de Bron die hier actief is, Broncode, ±1%, kan in het Nu-moment in 
één tel helemaal aan zijn. De goden van ooit spraken deze taal. Dit zijn paradijzen. 

Zij kenden geen verwachtingen.  
Een kus aan een dier, kind komt uit mijZelf, uit emotie, dat produceert mijn gevoel, 

de Taal van wie ik ben, denk, wat ik weet en het gebeurt. Dit is waarom ik hier ben 

en jullie.  
Dat is de juiste weg.  
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Afspraak met mijZelf om vanuit dat gevoel ruimte te maken voor mijn 
aanwezigheid in dit veld. Ik kan dingen niet anders doen. Het is in 

overeenstemming met dit fijnmazig, krachtig, vibrerend veld.  
 

Dwangstoornissen en dwanggedachten zijn diefstal uit dit veld. Ergens overheen 
praten en denken is diefstal uit dat moment van aandacht, van een kus geven. 

Eigenaarschap inladen in het moment. Daar wordt over gevochten om je uit het Nu-
moment te halen en te blijven met ingeplante tijdlijnen.  

Van uit de binnenkant kun je glashelder zien wat er gebeurt zonder de frequentie 
van mijZelf weg te gooien. Zie wat er gebeurt. Liefde kunnen brengen en denken 

en handelen vanuit die Kracht.  
 

De gevechten spelen zich gedetailleerd af gedurende je hele leven.  
Het makro-pogramma is gelijk aan het mikro-programma.  

Grote problemen die je niet veranderd lijkt te krijgen, de frequentie is hetzelfde als 

die achter mijn persoonlijke dwangstoornissen zitten. Besef hoe snel je buiten je 
eigen zeggenschap en frequenties zit.  

 
De taal van het Koninkrijk is warm, niet zacht en heel duidelijk. We genereren 

BewustZijn in deze werkelijkheid, wakkeren het aan als familie en ieder op zijn 
eigen plek aan het werk.  

 
“Ik ben niet van plan om van mijn Koninkrijk af te wijken en mijn plannen worden 

strikt uitgevoerd. Ik sta voor mezelf ongeacht de gevolgen”. De waarheid is dat ik 
in het Nu van mijZelf moet komen waar ik mij mee verbind. Dat is mijn waarheid 

waarin ik mijZelf ervaar. Wat je diep raakt en verbindt, daar kom je tot leven.  
Ieder zoekt zijn eigen domein op, voedt op de eigen manier.  

Je moet geen kloon van een ander zijn. “heeft dat nou met de oorsprong te 
maken?” Als je je dat afvraagt dan ben je uit jeZelf weg. Wat frequentie genereert, 

moet open.  

 
Fundamenteel goed leven, in respect naar het ander leven, dan leef ik de 

Broncode, Celcode van mijZelf en in die frequentie kom ik het Experiment 
binnen. Dit had al veel eerder gelanceerd moeten worden. Er is maar één 

juiste weg en dat is die in mij leeft. Zie wat niet klopt. Vanuit respect 
leven, geen wapens oppakken, ook niet aanvaarden maar zien, 

waarnemen. Als je dit vanuit het denken doet dan ben je uit het 
kusmoment weg. Ben gecenterd in het Nu, ongeacht wat gebeurt.  

Niet bezig zijn met geld verdienen.  
 

Het centrale moment, het nu, de juiste weg en vibratie in mijZelf, wat veel rust laat 
ontstaan waardoor de exit van deze wereld, is wat wij overlijden noemen, is de 

toegang is tot het Experiment.  
 

Twilight, schemerzone ontdekken dat het niet gaat om weerstand, maar om mij te 
centeren, tot zelfverwerkelijking te komen. Voel “ja ik klop” “ik klop van binnen” 

“hier ben ik de Soldier van binnen”. Het maakt niet uit wat je doet. Het leidt tot een 

leven in de flow van openheid, in contact met andere mensen die voelen de vibratie 
van mij en vinden het fijn bij mij te zijn. En dat kan leiden tot afwijzing omdat je 
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afwijkt.  
 

Niet verzanden in discussies.  
Die taal is over/voorbij!  

De hele wereld is ingericht om tot protesten te komen.  
Dit is mentaal.  

Als je hun taal spreekt kunnen zij jou tot stoppen brengen. Zij zien dat jij hen bent, 
zij hebben dit bedacht. Zij kunnen zichzelf uitzetten als zij zich kunnen laten zien 

via mij.  
 

Ik kan uit bepaald gedrag stappen. Je kunt alleen maar praten vanuit jeZelf. Als je 
wilt vertellen dat het anders kan, kun je de taal van thuis spreken. Zo is het niet 

Martijn die spreekt, maar een broeder van jou die spreekt.  
David Icke mag niet spreken over Reptilianen, etc. in kerken mag men wel 

spreken over demonen.  

Wat is het verschil? Waarom wordt het ene niet en het andere wel gedoogd?  
Wat zijn complotten?  

De manier waarop er over gesproken wordt, is onderdrukking.  
Haal de rebellie eruit.  

Stel de vraag: hoe zit mijn leven in elkaar?  
 

Wij zijn een Constellatie van Sterrenreizigers op vriendschap gebaseerd die 
neuroses opruimen, ‘neurose vrij zijn’ wat betekent dat je volledig in het nu staat. 

Nu-Kracht is Scheppingskracht laat al het andere zwemmen. Alles in het veld gaat 
aan met gigantische hoeveelheden mogelijkheden.  

 
De weg van de psychologie is dood en ook trauma onderzoek is dood. We 

zijn kwantum fysische scheppingswezens  
 

Besef in het hele onderzoek:  

Plannen voor morgen komt voort uit het Nu i.p.v. dat je denkt over 
morgen.  

 
Gemiste Kracht momenten als je op dat moment je frequentieveld van BewustZijn 

niet leeft, bv. je wilt het niet voelen omdat je het niet aan kunt, dan wordt dat op 
een andere plek neergezet. Als je dit bewust wordt, kun je alles doen. Uitingen als 

“ik wil het niet, ik kan het niet, anderen mogen het niet zien’’, zet deze in het Nu-
moment.  

Alles kan ik in het Nu-moment doen! In het Nu leven dan ruim je alles in de 
tijdlijnen op en komt het niet meer terug.  

 
De Kracht/God laat zien je bent niet alleen  

 
Toen ik 12 jaar was las ik het boek “Buitenaardse ontvoeringen, het bewijs”. Ik 

nam boeken mee naar huis, ook al las ik ze niet allemaal. Ik kon de kracht van het 
Nu voelen om ze mee te nemen. Er viel een pagina open met een tekening van een 

onderzoek door artsen liggend in een voertuig. Ik wist dit, maar ik voelde dit als 

een terugkoppeling vanuit de kracht. Het boek is een aansluiting op een lineaire 
tijd. Zo worden ook mensen ontvoerd op kinderleeftijd. Er stond een lineair verhaal 
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en dit is niet zo.  
 

Niet lineair denken. Als Sterrenreiziger buiten ruimte en tijd reizen dan reis je niet 
lineair, breng je een bezoek aan iemand op allerlei verschillende momenten (dus in 

verleden, heden toekomst)  
 

Dus je kunt contact hebben met wat al gebeurd is in het Nu. Het heeft al plaats 
gevonden. Sterrenreizigers kunnen zich kriskras door de tijd laten zien. Wij ervaren 

dat we door een proces lopen wat van slecht naar goed leidt en door zo te denken 
dat dit traject bestaat dan volg je een bepaalde agenda. Ontvoeringen = buiten 

ruimte en tijd word je bezocht. Van hun kant is dit niet lineair met onze 
ontwikkeling. Buiten ruimte en tijd bevinden zich bezoekers rondom mij die niet 

lineair meelopen met mijn ontwikkelingen. Datgene wat zij aan het doen zijn kan 
aangevuld worden in een situatie 61 jaar geleden.  

 

Denken, reizen, voelen, buiten ruimte en tijd dat kunnen wij Punt!  
 

Dus ergens een heel proces doorheen moeten lopen is niet nodig. Dwarsverbanden 
zien tussen dwanghandelingen, het moment waarop iets ontstaat en wat uit de 5e 

dimensie komt. Iets niet snappen ligt aan het gecoördineerd denken van jou. 
Buitenaardsen volgen mensen in hun ontwikkeling. Zij hebben het vermogen kris 

kras door alles heen te reizen.  
Mijn dwangstoornis zorgt ervoor dat ik niet in de kosmische kracht kom.  

 
Allianties uit de Vrije Zone, Beschavingen zijn volledig vrij, volledig in het Nu-

moment, ze worden niet vermaakt, ze Zijn Er. Kijk hoe jouw leven zich 
manifesteert.  

 
De twilightzone is de ontvangsthal van dit Experiment toen die ertussen kwam en is 

gericht op niet de juiste weg te gaan/ te bewandelen maar via dwanggedachten, uit 

het Nu wat strikt hoort bij het frequentieveld van de twilightzone, de 3-5% van alle 
mogelijkheden en dat is deze wereld/ 3-7% zijn alle mogelijkheden opgeslagen in 

het experiment aarde en  
 

Deze wereld bestaat alleen maar, ook op geestelijk niveau, omdat ik in een 
dwangstoornis zit  

 
Er is een oase aan mogelijkheden, dat is één. Dit openzetten is twee. Snappen dat 

het bestaat is één. 3-dimensionaal ruimte geven aan jezelf is twee.  
Oase aan mogelijkheden aanzetten en leven door de juiste weg aan mijZelf te 

geven. We zitten in een stroperige periode.  
 

Er is geen wezen met interesse voor wezens, mensen die de moeite niet uit zichzelf 
nemen om de Force, de Eigen Bloem in zichZelf op te pompen, te openen en dat 

niet tevoorschijn laten komen.  ... Er is geen interesse als het daarbij blijft. Sterker 
nog: het bestaat niet, ik heb er niets over gezegd!!  

 

Deze wereld is een enorme ontvangstruimte. ZelfbewustZijn is bewustzijn dat er 
beweging moet komen in onsZelf, ZelfbewustZijn is zelf-bevrijding in ons! Er zijn 
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geen sterrenreizigers die interesse hebben in de twilightzone.  
Dingen zijn betekenisloos, ik moet daarin een scheiding trekken in mijZelf. Geen 

vragen. Als je samen bent “is hier iemand Koninklijk?” …...richt het vergrootglas uit 
het mikroveld op jezelf. Waar kijk je naar? Wat observeer je bij mij? Ga uit van 

jeZelf en confronteer je met jeZelf.  
 

Dwangstoornissen is een enorme hoeveelheid. Ze zijn verpakt in alles wat je doet. 
Je kunt pas uit krachtvelden wegkomen als je in jeZelf gaat en jeZelf confronteert 

met neuroses.  
Zeggenschap en Eigenaarschap halen in het Nu dan verblijf je in de eeuwigheid en 

zet je dingen vanuit je eigen frequentie neer. Door de zeggenschap en eigenschap 
van het Nu terug te halen, verblijf je in een eeuwig bewustzijn, waardoor je 

frequenties neerzet, je genereert velden. Wie ben je echt? Het circuit van neuroses 
zijn parasitaire velden. Stel je de vraag: Wat zijn mijn mogelijke neuroses?  

 

Een herhalende psychische klacht of gedachte over mijzelf = een neurose/leugen 
over jezelf bv als je zegt ik kan iets niet. Het is eerdere geheugencircuits voorrang 

geven en dit is wat zij doen. Zo ontstaan geheugengesprekken. Als je een eerder 
geheugencircuit voorrang geeft op het Nu-moment = een neurose. 

Geheugengesprekken = je ziet wat mensen over zichzelf denken = pertinent niet 
waar = neurose. De twilight zone is enorm in beweging.  

 
Als het geheugen wegvalt wat blijft er dan nog over?  

 
Er komt een moment dat niemand meer controle kan houden over deze wereld en 

dat is een natuurlijke beweging. Vergelijk mensen die aan een touw trekken met 
een knoop in het midden. De knoop wordt steeds vaster. Als de mensen weg zijn, 

wordt de knoop gezien. de knoop gaat losser en open.  
Het lijkt een vorm van overleven.  

Ik kan een gelukkig leven hebben met lastige situaties. Verdriet, bv. als je een kind 

verliest, moet je wel in deze wereld dragen. Maar als je die gebeurtenissen laat 
prevaleren, voorrang geeft in het geheugen dan kom je nooit tot het moment van 

Nu. Het wordt dan een besturingssysteem. Zo word je gevormd door het leven 
heen. Iemand, een situatie verliezen of afscheid nemen van iets is een soort 

amputatie als je niet in het Nu staat. Vanuit het Nu kun je transformeren, 
begeleiden vanuit de Kracht, waardoor mogelijkheden ontstaan, omdat je het voelt. 

Zo niet dan is de hele situatie van Nu op geheugen, verleden gebaseerd met als 
gevolg neuroses.  

 
Amputatie op het moment dat je niet in het Nu staat. Wat nu is gebeurd kan ik 

begeleiden. De bloem die er ontstaat komt in de Twilightzone terecht. De hele 
situatie van Nu op geheugen gebaseerd = dwangstoornis.  

 
Besef dat we hier zijn! Het is erop of eronder!  

 
Zet iets heel moois neer! Ik kan alleen mijZelf behalen de Gouden Kern van wie ik 

ben Je bent heel mooi. Het leven is prachtig. Je moet er wel mee dealen.  

 
Als de emotie in het Nu-moment van toen niet wordt gevoeld, springt die in allerlei 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 8 van 25                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

tijdlijnen, in verschillende momenten weer aan = dwangstoornissen dat je nu 
momenten mist.  

 
Bevrijd jeZelf. Als je in het Nu-moment kijkt, zie je dat je niet alleen bent. Als kind 

kreeg ik geestelijke en lichamelijke martelingen. Deze waren om macht te krijgen, 
trauma te veroorzaken. Trauma kan niet door dwangstoornissen opgeruimd 

worden. Dat je iets moet doen en er een dwangcontrole door je heen loopt en je 
dat juist niet doet! Ik ben in charge! Je ervaart lichamelijk. Die dwangcontrole heeft 

grotere macht dan ik? Wat is dat dan? Hoe je er uitziet is een fragment van wie je 
bent. Je bent in een lichaam, voelt, denkt, weet en toch zijn er momenten in je dat 

het lijkt dat er een grotere macht is dan jij.  
 

Door in het Nu te staan blokkeer ik andere scenario’s  
 

Ik zie het, ik wil dit, maar krijg dat, is uit het Nu zijn, de Bron, het kusmoment 

wordt gekoppeld aan iets anders. Je beseft dat het hier niet over gaat. Als ik uit het 
Nu ben, uit mijn Bloem, het kus-moment dan word ik gekoppeld aan iets anders, 

dat ik mee ga met dingen waar ik niets mee te maken heb = de Code van 
Oorsprong/ de Levensbloem, het Christusveld klapt in elkaar tot één Lichtcel en dan 

word ik bevoorraad met scenario’s uit de twilightzone. Doordat je voelt dat je een 
koninklijk wezen bent, organisch gaat het veld weer aan = ontvangstruimte, 

landingsbaan, trillingsvelden uit de Force. door er alleen maar in te Zijn, niet te 
denken gaat er een representatie van mij door de twilightzone heen d.w.z. deze 

gaan vibreren en naderen mijn bewustzijn = kennismaking met wie ik echt ben. 
Doordat je ontspant, maakt het veld kennis met jou en doordat het veld kennis 

maakt met jou, ontspan je. Bewustworden hoe de wereld in elkaar zit. Als je hierin 
wakker wordt, worden praatprogramma’s op t.v. leuk. Alles wat gezegd wordt klopt 

(voor deze werkelijkheid), echter er is een verdieping in jou die anders kan kijken. 
Praatprogramma’s zijn gebaseerd op dwangstoornissen daar wordt constant 

gepraat over dingen buiten het moment van Nu. Daar wordt nooit (heel zelden) uit 

zichZelf in het Nu gesproken. Parasitaire veld aan kijken, besef in brengen en weer 
afhalen dan wordt je eigen kern en eigen gevoel weer zichtbaar. Eigen 

creatievermogen. Breng de oorspronkelijke taal tot bewustzijn. Ons brein denkt 
zeer snel copy paged. We gaan het parasitaire veld wat zich aandient door 

dwangstoornissen, dat gaan we eraf halen, zodat de eigen kern en het gevoel weer 
zichtbaar wordt. Dit is niet: een doel stellen, want dat is buiten jezelf en heeft 

advertenties nodig. Dat is machinetaal en geen mensen taal.  
 

Zodra een doel wordt gesteld moet je knokken, je zit dan in de machine/denktaal 
van hier. Bespreek dan de reden waarom je met elkaar hier samen bent. Daarmee 

ontsla je je van prestatiedrang en kom je snel tot handelen. In het verleden had ik 
een klein kantoortje. Dit was ook de gezelligste plek. Daar bespraken we ook met 

elkaar: waarom zijn we hier? Het zo met elkaar spreken in het Nu moment werd op 
het terrein zichtbaar, het werd heel druk met mensen. En zo ontstond de komische 

reactie van een collega: we moeten weer uit het Nu moment komen!  
 

De muziek heb ik bewust gekozen. Het is muziek waar een dreun in zit wat de 

noodzaak laat horen en voelen in de frequentie van onze Aanwezigheid te zijn en te 
gaan staan in jeZelf én in gezamenlijkheid voor wie we echt Zijn in verbinding met 
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Al het Leven.  
 

Een enorme verandering komt op ons af vanbinnen. Het komt tot leven binnen je. 
Maar ook van buiten naar binnen aan prikkels en neuroses, alles draait hier om 

geheugen. De frequentie is een enorm belangrijk moment van evolutie van dit 
moment waarbij het geheugen centraal staat. Besef met elkaar: Het restant zit je 

nog op te snuiven maar je weet niet of het bij de uitademing weg is.  
Het muziekstuk presenteert dat we er samen voor moeten staan, beseffen dat de 

verandering op gang is. Via buitenkant krijgen we scenario’s gepresenteerd zodat 
we uit het nu zijn, uit het denkvermogen. Dat jij dit nu ervaart, is frappant dat dit 

soort dingen gebeuren. Het is niet zomaar dat we nu op het punt staan in de 
wereld, wat er gebeurt en ook hetzelfde aan jezelf. Doen wat de werkelijkheid 

toont, gaat niet. Je kunt niet anders dan wat je doet nu.  
 

Juist omdat wij er Zijn gebeuren deze dingen! De eindscenario’s van oude systemen 

worden steeds meer zichtbaar. Jij bent er en nu gebeurt het. Het draait om 
geheugen. Je moet de capaciteit hebben om vervelende gebeurtenissen te 

herdenken, herschrijven van geheugen. Het lichaam is cyborg. Door een externe 
opdracht laat het zien dat het lichaam enorm bestuurd kan worden. Je denkt dingen 

op basis van geheugen. Als de capaciteit frequentiebegrenzing eraf schiet, kun je 
zelf kiezen wat je wilt herinneren, herschrijven dat het geen trauma is, in het Nu! 

Dit is Zelf Zeggenschap.  
 

Geheugen is het circuit van controle. Dit geheugen met beperking komt te 
vervallen.  

 
Het muziekstuk is waar de complete mensheid nu in zit. Er zijn vele bezoekers. Zij 

manifesteren zich enorm. Je moet eerst over iets kunnen praten voor er weer 
controle in gebracht kan worden.  

 

Ik ben hier, in respect voor alles wat ik doe, ga doen, met opgeheven hoofd in de 
spiegel kijken en van uit goedheids iets doen. De verandering in mijZelf gaat 

komen van binnenuit! Dit is een tijd van nieuwe mogelijkheden en complete 
herziening. Laten we de kennis uit het informatieveld ontvangen. Achter elke dreun 

in de muziek komt informatie uit het veld. Het bewustzijn dat het zo is, zullen we 
moeten lanceren. Herinner je wie je bent in jezelf en dat de binnenste frequentie 

van je zelf, het oorspronkelijk filter van je zelf wat weet wat goed en respectvol is, 
dat deze kracht geheel open is en betrokken is bij deze tijd, jij. Grootschalige en 

heel waardevolle bezoeken worden afgelegd op deze wereld. Vele bezoekers zijn 
gekomen naar deze aarde en vele werelden zijn opgericht om deze vrijheid te 

ontvangen. Precisie ontstaat ooit na Galactische oorlog = kosmisch misverstand. 
Hele delegaties reisden uit, door werelden om het koninkrijk te brengen, om velden 

glad te trekken voor het leven. Zo brengen menselijke wezens slagvaardig 
bezoeken aan de wereld en wat ze bezoeken, komt in contact met helder, zuiver 

weten in jou. Deze krachtenidentiteit ligt in jou, ben jij. Zie de bewegingen in jezelf 
dat alles draait om die identiteit wel of niet aan het woord te laten. Dit is de Force. 

Dit ben jij. Er zijn landingen gemaakt in vele werelden waar onder ook 

experimenten worden bezocht door wezens met compleet andere zienswijze. Zij 
weten het gewoon wat zienswijze is. Jij weet het. Al die gewichten kom jij hier 
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brengen. Weer hier. En die binnenkant van jij bent hier aanwezig, neemt ook 
verantwoordelijkheid vanuit de kosmische schaal voor het werk wat hier wordt 

gedaan. Wees je bewust dat het een grote job is om de wereld te belichamen met 
de H. Geest, de kracht in jezelf. Het brengen van die kracht, daar is ieder voor 

verantwoordelijk. Wat jij neerzet, doe jij. Dat is onze blauwdruk. Het inrichten van 
werelden, werkelijkheden en dit zie je in het inrichten van jouw werkelijkheid. Dit 

ging nooit over jou alleen, ook nu niet. Als je geland bent in jezelf, ga je de gouden 
bal in jezelf voelen van liefde, de vibraties van wat thuis is. Je voelt en weet dat dat 

niet alleen over jezelf gaat, maar over het welzijn van alle leven, ook de dieren uit 
de oorspronkelijke wereld. Ook zij komen in deze frequentie. Dit gaat allemaal mee 

in jou. Je brengt het, vibreert het, jij zet het aan. Alles wat hier ook is, is slechts 
het moment van iets anders, behoeft niet bekritiseert en vertrapt te worden. Wel 

aanschouwd en begrepen, gesnapt op geestelijk op 3-dimensionaal niveau hier als 
persoon. Dit zijn onze tijdloze afspraken, nooit gemaakt en die er toch zijn. Het 

maakt ons helder, fris, wakker, schoon, ziend en horend en daar is ieder zelf voor 

verantwoordelijk hoe het wordt gebracht en of het gekoesterd wordt in jezelf. Kun 
je met compassie en begrip verstoordheid in de ander zien? Vanuit die kracht reist 

waardigheid door het veld heen, ook bij de ander die als verloren zuster wordt 
beschouwd. Er is een taal in ons, in jou, die vraagt alle ruimte. Ik wil je vragen, 

niet in opdracht om samen te gaan staan voor deze grote verandering in het 
moment. Staan is bekrachtiging van je zelf. Vanuit deze verbinding die we leggen 

met onszelf, de precisie van je afstemmen, alle gedachten weg van het moment 
waarin je bent, dat samen-zijn is het herstel van het geheugen.  

 
Ik weet wat jij voelt, want dat voel ik ook van uit verbinding. Besef met elkaar in 

die precisie te Zijn, dan gaat de verdeeldheid, geheugensysteem is door een andere 
kracht geplaatst, die schil gaat opgeheven worden.  

Dit is zuiver bewustzijn.  
Dit heeft niets te maken met Spirit, een model, een god, religie maar dit heeft 

alleen te maken met jou!  

Deze precisie in Force, Kracht komen wij samen op aarde brengen door er te zijn in 
elk moment van Nu.  

 
Beter 10 uur niets zeggen en denken, dan 1 minuut iets anders zeggen of 

denken wat jij niet bent  
 

Het brein ervaart dan stilte en misschien depressie  
Zij brachten gehoorzaamheid en jij weet, jij brengt ‘het is’. Licht is bewust-zijn  

 
Het gaat om de inhoud van de frequentie die moet passend zijn bij mijZelf. Precisie 

betekent passend in mijZelf, daar moet ik heen. Verder is al het andere niet 
relevant. Daarom is deze muziek.  

 
Er worden heel veel pogingen ondernomen in deze wereld en ook bijna geslaagd 

om deze gevoelens als je ze weer gaat voelen te koppelen aan de mind, aan andere 
dingen bijvoorbeeld sport. Dit is geen spiritualiteit. Nee dit is wat ik voel, op mijn 

manier zit ik hier. Er zijn veel wegen aangelegd om het landen in jezelf te sturen. 

Constant gepoogd om mij ergens heen te sturen wat niets te maken heeft met mij. 
Landen in mijZelf! Landen in jezelf geeft ruimte aan alles wat je doet, om 99% aan 
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programma’s te herkennen en uit te schakelen. Dit is wat nodig is.  
Herken de programma’s en schakel ze uit. In vertraagde modus komen, op 

pauzeknop drukken, aan boord van mijZelf. Ik heb het zelf getest. De 
dwangneuroses werden opgevoerd. Ik moet bewust in de neurose gaan zitten of 

ervoor gaan staan om hier te kunnen zijn/ anders kan ik niet leven hier. Je moet 
secuur en precies zijn in jezelf. Ik moest dit in tijdruimte geven. Moest kalmer naar 

binnen toe. Zo ontstaan frequenties in jezelf. Dit is de autoriteit in jezelf. Je voelt 
het, je bent het het. rust, je voelt je eigen autoriteit te zijn. Er is niets moeilijks om 

andere dingen niet te doen. Durf alles te zien als dwangstoornis 
 

Een model, dat brengt mij verder? Nee, dat houd je alleen stady onstabiel. Die 
enorme kracht, die prikkels moet je zien en laten en er niet op antwoorden.  

 
Het was in 2016. We waren met veel mensen in een kleine ruimte in Rijswijk. Er 

was een man die kwam naar alle lezingen. Gewoon een heel fijn mens. Hij dacht 

anders en kon ook alles weerleggen. Ik zag het als een velddialoog tussen twee 
mensen. Het gesprek met iemand anders ervaar ik als een gesprek met mijn zoon 

en het veld door de hele tijd heen via andere mensen. Het gaat niet over mij.  
 

In menselijk 3D gesprek bestaat de neiging om tot een goed gesprek te willen 
komen en het af te maken en dat is een neurose. Deze 3D gedachte moet weg. Kijk 

vanuit de kracht: het gesprek wordt gefragmenteerd en door diverse mensen 
uitgevoerd. Stelde hem de vraag: Herken jij in jeZelf dat er gedachten kunnen zijn 

over jeZelf of anderen die niet kloppen bij goedaardigheid? Dit werd bevestigd. 
Waarop ik reageerde: dus je herkent dat we verschillende programma’s, mensen in 

ons zijn afhankelijk van het belang wat in ons speelt bv. inhaligheid. Reactie van 
die man: ik zie het als donkere en lichte krachten. Toen heb ik voor hem getekend. 

Dit is de aarde. Hier zijn mogelijkheden op basis van + en – en vroeg hem: kan het 
plusveld groter worden? Reactie: ja, door heel positief te denken.  

M: dus het veld is groter dan we ervaren van waaruit we denken.  

Wij denken in plus en min. Er is een groter veld dan waaruit je nu denkt, met een 
veel groter potentieel. Je moet veel gebalanceerder zijn, jeZelf voelen en krachtiger 

in harmonie denken. Het Experiment is dat grotere geheel.  
 

De vraag waarom zou je als Koninklijk wezen naar een 3D wereld gaan? Wees je 
bewust dat je vanuit energie, kracht, Oorsprong jeZelf nooit dempt. Er is geen 

wezen wat ervoor kiest vanuit leerprocessen om zich te laten dempen! De reden die 
het is hebben we niet zelf bedacht, maar wel gevoeld om het te doen, een 

levensmissie, een visie om het te verrichten.  
In ongedemptheid doen we dat, ons wezen staat aan met dat vermogen wat je hebt 

te doen wat in die wereld gevraagd wordt. Daarmee schend je geen wetten. Dit is 
een verrijking. Geheugen = wezen = alle ervaringen die je bent. Getuigenis van de 

Kracht, de Force dat wij bepaalde gedragspatronen uit onsZelf weten te plaatsen. 
Vervolgens moest die man huilen, want iets ging open door met respect te vragen. 

Hij besefte dat hij zichzelf moest zijn. Daarna hadden we een terugkomdag en hij 
zei: je hebt mij één ding laten voelen: naar mezelf luisteren en zo eigen gedachtes 

opbouwen, overwegen door te voelen. Er komt weer een gedachte, overwegen om 

iets te doen is totaal anders dan zo maar een gedachte hebben. Hier in deze wereld 
ben ik verblind en gedempt geraakt. Ik moet het Zelf doen. Voelen, eigen keuzes, 
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eigen gedachten opbouwen vraagt inspanning en energie, dat is iets anders dan zo 
maar een gedachte hebben.  

 
De gedachten moet je bouwen! Wat er gebeurt heb ik dat Zelf opgebouwd? 

 
In 3D zit je constant in geheugen met steeds dezelfde routes lopen. Wij genereren 

Levensvelden. Macht over mijZelf. Leiderschap, Meesterschap verwerven in het 
moment van dwangstoornis. Het moment van een dwangstoornis is een soort 

schakelcircuit.  
Ik ken iemand die betaalde altijd alles vooraf, voor de nota er was. Telebankieren. 

Dan hoeven de mensen geen factuur te sturen. Dus op voorhand krijg je een fijn 
gevoel. Het is de Scheppende Kracht wat misbruikt wordt in de 3D wereld hier. Die 

man zei ook: ik word wild als ik niet betaal.  
 

M: dit is puur geheugen en dit draaide maar. Dit is bewustzijnswetenschappen, dit 

moeten we in dit aardse doen.  
 

Reactie: ik zie niet de overeenkomst, de 1 op 1 koppeling tussen wat is en dat we 
nu hier zijn?  

M: ik probeer ook te begrijpen wat je precies vraagt. We kunnen niet uitgaan van 
één statische realiteit om te veranderen. De verdieping waarin je leeft is omdat je 

die verdieping een instructie geeft. Sinds David Icke op t.v. is geweest, krijg ik 
geen zaal meer geboekt voor lezingen. Veranderingen die er zijn, zitten heel goed 

verpakt in het veld. Er zijn verschillende projectoren. Er is een prjector die deze 
werkelijkheid vibreert, maar er zijn ook vele andere die er doorheen lopen. Met 

mijn eigen projecten kom ik in de Experimentwereld terecht. Het frequentieveld van 
beperkingen, het reptielenveld is in dat 3% stuk aarde waar, ga ik met dat 

vermogen aansluiten dan krijg ik die werkelijkheid in mijn systeem gedrukt.  
Mijn Koninklijkheid per thema lanceren, openen. Niet het stoorniscentrum 

overnemen. Heel veel informatiestromen stoppen, omdat het niet klopt bij het 

nieuwe geheugen wat ontstaat.  
 

Denken in systemen = niet denken vanuit mijZelf. Dat niet ontkennen als dat 
gebeurt. Alles wat informatie is is slechts vorming van het energieveld en 

interacteert met mijn bewustZijn en het grotere veld. Ik ben geen pro of anti. Mijn 
liefde, respect, goedheid, mezelf naar rust brengen en vandaar uit kijken naar b.v. 

Klaus Schwab, voorzitter van het WEF, en ik raak betrokken, voel dat mijn Kracht 
ruimte maakt voor hem. Ook hij is opgebouwd uit menselijke frequentie met als 

gevolg dat ik in mij een onbezette Klaus Schwab te zien krijg wat tot gevolg heeft 
dat dit veld begint te ontstaan in andere scripten. Je trekt de ander er doorheen. 

Haal het goede van de ander altijd naar boven.  
 

Veranderingen die je in deze wereld zien wilt, die verandering moet je Zelf zijn. 
stop met het uitzetten van frequenties naar een ander zoals reptiliaan, demon 

waardoor 3D de kracht is die het oorspronkelijke veld bestuurt.  
 

Vraag: Is dit wat kinderen doen?  

M: Kinderen hebben heel ander mogelijkheden om in contact te zijn met andere 
informatievelden. De ontwikkeling van het endocriene systeem haalt dit onderuit. 
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De aarde, 3D is niet statisch  
Verzameling vanuit HartsKracht, het wetende dat is bij elkaar aan het komen! Houd 

dit overeind! Doorbraakpunt valt of staat bij de volharding van mijn eigen 
vermogen, je zelf. Ga steeds terug naar de Kern. Dit is kinderlijk eenvoudig. De 

veranderingen in deze werkelijkheid moet je verzamelen. JeZelf in de precisie 
houden. Als je dat niet doet dan geef je jeZelf op! De Quitters (uitspraak van 

Donald Trump). Begeleid van hieruit in plaats van te bekritiseren.  
 

Het past niet bij de Bron om over elkaar dingen te zeggen. We zien wat gebeurt, 
maar we smeren deze velden niet naar elkaar. Welk goud, welke liefde heb jij 

meegenomen?  
 

Ik. M., coördineer samen met coalities om het Koninkrijk te krijgen op de aarde. 12 
Ik was zo een 10 jaar. Ik sliep. Mijn moeder las mij voor uit de Kinderbijbel met 

mooie kindertekeningen. Ik voelde me thuis. Ik heb een heel liefdevolle jeugd 

gehad. Ik vroeg dan: Mama wil je me voorlezen? Zij deed dan de klep open van 
een kast, pakte de Bijbel en ik ging bij haar op schoot zitten. Dit zijn zeer fijne 

gevoelens, ik voelde me thuis, maar dit bracht me ook in problemen. Ik bracht mijn 
eigen thuis op de achtergrond. Door de Bijbelverhalen kreeg ik dit 3D op mijn 

netvlies. Ik werd wakker in het lichaam van Martijn en had me nog nooit zo ernstig 
gevangen gevoeld. Ik huilde, schreeuwde, was woedend van emotie. Mijn moeder 

las voor over Christus en ik besefte dat we dit zelf zijn. ik heb dan ook gevraagd 
om niet meer voor te lezen. Ik had een stalen klapbed met een bovenbouw met 

gordijntjes. Ik was boos op de emotie dat mensen niet weten wie ze zijn in hun 
Christuskracht. Ik zette me af in het bed en het bed stortte in. Het was uit de 

beugels geknald. Emoties: we zijn het echt! Als je het beseft kunnen we gedachten, 
mind uitlijnen. Mijn ouders zaten onder de dwangneuroses. Daarom is deze dag 

gekomen. Ik weet nu ook dingen die toen nodig zijn en omgekeerd.  
 

Emoties omdat we het allemaal echt Zijn. Elkaar in alles kunnen ontvangen.  

 
Vraag: heeft het verhaal ook effect op het lichaam?  

M: het heeft effect op alles. Mijn vader vroeg dit gisteren ook. Mijn vader heeft de 
diagnose Parkinson en mijn moeder heeft een tijdlang in een rolstoel gezeten 

vanwege een fractuur. Deze mensen zaten al zo lang binnen. Dit is kwantum. Als 
de behoefte wegvalt om vragen te stellen en antwoorden te krijgen uit het systeem 

dan is er zeer binnenkort antwoord, totale duidelijkheid over op die vraag. Zo gaan 
posities weg van mensen die “veel” weten en mindgeoriënteerd zijn. Die rollen van 

positie krijgen door afhankelijkheid van vragen, vallen weg. Je mag mij vragen 
stellen, want dat is ook een deel van mij.  

 
Reactie: we lijken veel meer op elkaar. Ik kom van een boerderij. Heel open 

opgegroeid. Geen dwangneuroses. Ik ben totaal niet veranderd. Mijn vader is 100 
jaar. Leeft nog steeds in die cirkel. Ik heb dit meegenomen in deze tijd. Ik ben blij.  

M: als je geen dwangneuroses zou hebben. Ze zitten zo verpakt. Hoe vaak is in 
jouw geheugencircuit een bepaald verhaal van jou voorbijgekomen? Diepe 

hartsfrequenties benoemt maar één keer iets. Ik doe het niet vanuit oordeel. Dit is 

geheugenconversatie(s). wat je er mee doet op een bepaald moment is voor ieder 
zelf. Zie de voortdurende repetitieve situatie uit het geheugencircuit. En weer 
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trauma benoemen, weer dat circuit etc.  
Binnen het coördinatiegeheugen ligt het accent op verantwoordelijkheid nemen 

over eigen denken en de ruimte die we geven om het opnieuw er te laten zijn. Niet 
ontkennen, dit bevat energiewaarde, want dat betekent dat er nog emotionele 

uitbarstingen moeten komen. De hele planeet zit in een herhaalmodus van wat 
gebeurd is. Dit zijn geheugencircuits.  

 
De intelligentie die recht tegenover ons staat klimt aan boord van de meest 

onopvallende dingen. Dit gaat in de mind. Zo ontstaat een geldingsdrang in mezelf. 
Zelfde dit, zelfde dat dan is dat de hoofdfrequentie waarom wij de 

werkelijkheid…??? Geef de eigen gouden bal, precisie in jezelf de ruimte! Zo niet 
dan blijft het andere hoofdfrequentie i.p.v. transfiguratie naar iets anders.  

 
Ga nu niet tegen elkaar zeggen als grapje “dat is een dwangstoornis”, want dat is 

ook een dwangstoornis. De processen van de ander is van de ander en daar ga jij 

niet over. Reactie: Vorige week heb ik een oefening gedaan. Ik kon de kracht 
voelen onder de neurose. Het was een explosie van kracht. Door de focus, wat we 

net hebben gedaan, was dit heel rustig. Hoe verhouden die zich?  
 

Wat wil je nog meer weten dan dat wat je voelt en merkt?  
 

M: Wat wil je nog meer weten dan dat wat je voelt en merkt?  
Reactie: Ik wil weten wat goed is.  

M: Ik ga daar niet over. Ik kan er wel iets over zeggen. Dat doe ik ook soms, maar 
dat is nu niet de juiste, passende reactie. Dit ben jij met je emoties, vibraties. Je 

voelt en weet niet wat het praktisch is. Indien wel dan is dit een bevrediging, terwijl 
het mogelijk volgende week anders is. We voelen dingen over de hele wereld. 

Martijn tekent twee verticale lijnen parallel naast elkaar. De 1ste = voelen, de 2de 
= geheugen.  

Het voelen is uit het Koninkrijk. Het geheugen is uit het circuit van het 

oorspronkelijk veld  
Niets laten invullen door een ander. Niets ligt vast, dus niets willen vastzetten met 

gedachten.  
Geheugen zet herinnering en weten vast aan gevoelsvibraties. Het mentale 

geheugen wat vorm gaat worden, wordt leidend en tapt uit 3D, aarde.  
Stel je een vraag uit het gevoel = verbinding met het Koninkrijk dan word je 

bevoorraad uit het Koninkrijk.  
Het bewustzijn krijgt informatie uit de oorsprong of niet. De gecontroleerde zone of 

het oorspronkelijke veld = wereld uit de beperking. Je moet dingen aanzetten, 
doorvoelen. Laat dan het veld vibreren.  

Zit je nog in je gevoel of in het veld eromheen van het gevolgtraject?  
Voelen primair, trilling, Oorsprong, uit de gecontroleerde zone.  

Reactie: Synchroniciteiten = vrije zone. Ik heb daar veel waarde aan gehecht.  
M: bijna alles doen we niet hetzelfde.  

 
Vraag: Wat is het verschil tussen synchroniciteit en werkelijkheid?  

M: Verschil impliceert dat er een heel groot verschil is. Je kunt je suf oefenen met 

neuroses. Je kunt wel nog de kracht onder de neurose ervaren met de ander. Je 
kunt de vraag stellen: komt er nog een vervolgdag of niet?  
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De titels van de muziek zet ik nog op de mail. Dat is gemakkelijker dan wanneer ik 

ze hier uitschrijf. In deze ruimte is mogelijkheid voor maximaal 80 personen. Houd 
hier rekening mee. We zitten hier nu met meer dan 100 personen. Meldt je alsnog 

aan als hier bent zonder aanmelding. Het gaat om een aanmelding van energie. 
Wat betekent dat voor de dag? Ik spreek het uit vanuit de Bron zodat het goed 

loopt naar de aarde, 3D.  
 

Het ontstaan van dwangstoornissen doorbreken. Ben hier wel bewust van.  
Water zoekt elkaar op.  

Door wat in het klein wordt opgeruimd zie je in het groot veranderen, waardoor de 
behoefte om op een bepaalde manier te reageren ook weg kan zijn.  

 
De Bron en het Experiment.  

Er zijn Experimenten die gehackt zijn waardoor er in die Experimenten zones 

geïsoleerd zijn waar mensen en wezens leven in beperkingen dat is de zone hier. 
Dat is geen duistere zone, de keuze is om je daar te openen en vrij te maken zover 

je dat toestaat. De gevoelens, emoties die we hier hebben, die gelanceerd worden 
moeten we zuiver houden in wat ze zijn. Dus je aandacht puur houden bij wat je 

ervaart in het moment. Wat voel ik. Hoe ben ik op dit moment. Ik voel en heb 
emoties. De aandacht alleen op de trilling van BewustZijn = emotie houden. De 

identiteit van hier, de biologische identiteit = 3D heeft geleerd om vanuit modellen 
te denken, die identiteit is volgestampt met geheugen. Dus eigenlijk is geheugen 

constant een informatieveld wat uit het verleden, uit de voorraadkast wordt 
getrokken en geplakt wordt aan een emotiemoment.  

Je wandelt in het bos, in ontspanning, niet denken wat ik aan het voelen ben als ik 
in harmonie ben met de natuur, gevoel is heerlijk, je bent gewoon bezig, 

gevoelsbewustzijn is er zonder gedachte erbij, dat is de creatiekracht = natuurlijke 
situatie.  

Het ene veld is de ontspannen, emotie, BewustZijn waarin geen geheugen is en het 

andere is het geheugen, de databank van herinneringen.  
Het brein, het denken, koppelt het geheugen aan emotietoestand, 

geheugentoestand of aan bewustzijnstoestand, je wordt bevoorraad door een 
gevoelstoestand, gemoedstoestand. Dit kan een gespannen, ontspannen of een 

euforiesituatie zijn. dat maakt niet uit. Het is energie. Dan komt het geheugen vrij 
en die koppelen zich aan die emoties. Juist dat geheugen, gedragsvelden wordt 

gekoppeld omdat het al eens eerder is gebeurd, wat bij een eerdere situatie van dat 
gemoedstoestand hoort en waarbij je uit een zuiver moment van een 

gemoedstoestand wordt gehaald. Het maakt niet uit of gemoedstoestand plezierig 
is of niet het is een emotie. Dus de emotie wordt gelezen door het brein. Deze geeft 

een bepaalde waarde en zoekt herinneringen wat eerder is gebeurd met gelijke 
gemoedstoestand. Hier vindt de vastkoppeling plaats. Zo word je weggedrukt uit de 

gemoedstoestand. Een driftige of opstandige uiting die je niet projecteert op een 
ander kun je helemaal laten zijn daar zit een enorme kracht in, dan kan je tot hele 

grote besluiten komen. Met die Kracht kan je zo dingen opruimen en oplossen wat 
je met een zachte harmonische kracht niet zomaar kunt doen.  

 

Dwanghandeling is de verbinding tussen de emotionele gemoedstoestand 
en de gedachte. Dwanghandeling brengt beide velden bij elkaar.  
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Die emotie wordt gekoppeld aan een gedachte, dwanghandeling en dat is de kracht 

die de twee velden bij elkaar brengt. De emotiefrequentie wordt gekoppeld aan het 
brein en het brein trekt dat naar een neurologisch frequentieveld toe, dat is 

diefstal, en het brein wordt gecontroleerd via 3% veld en zo worden scheppende 
krachten getransfigureerd via dwangneurose naar een breintaal wat via het lichaam 

in de matrix opnieuw wordt gebruikt. We zijn bevoorraders van dit systeem. Besef 
je zit dus niet in een dwanghandeling/-stoornis, maar dat je in een emotionele 

gemoedstoestand verkeert, dat is een Krachtveld van binnenuit, er zit een 
geheugen bij van het lichaam, een gedachte en de dwangstoring probeert die 2 

velden aan elkaar vast te koppelen. Dat samenbrengen is energieverlies van jeZelf, 
als je dat doorziet ga je hem ook stoppen. Je wordt uit je eigen bevoegdheid 

geplaatst, want je moet gehoorzamen naar een dwang.  
 

Reactie: heel lang kon ik met mijn brein niet voelen. Het was een volledig ander 

systeem. Laatst voelde ik met mijn brein door in een aardige diepte van mij zelf te 
zijn. wat is gevoelsdenken? De koppeling bestaat.  

M: de dwangneurose maakt de koppeling. Het veld wordt naar het neurologisch 
systeem vertaald. Hier zit de heilige geometrie. Zet de dwangneurose op pauze en 

wees inSync met jeZelf, in jeZelf uitgelijnd Zijn! Het organische veld van je emotie 
wordt dan door je eigen aanwezigheid en autoriteit in je lichaam en brein gebracht 

als organisch! En dan zie je het veld omdraaien. En dat voel je in je brein. De Kroon 
komt in je brein tot leven, het brein wordt verlicht en je bent in staat met je brein 

te voelen. Je mag nooit autoriteit geven aan je brein. Het is belangrijk dit goed te 
doorgronden.  

Zie hoe het spel gespeeld wordt. Deze wereld spreekt ons toe vanuit de beperking. 
Je hebt een paradijselijk eigen vermogen in je wat veel groter is.  

 
Als je je verzet tegen het veld dan ben jezelf het veld. Je komt in de taal 

terecht van het veld. In opstand komen is neurose.  

 
Je denkt dan dat je bewust wordt, maar dat ben je niet, niet in de Taal. Ik moet 

ook niet willen dat mijn boodschap gesnapt wordt. Dat is een neurose. De diepe 
binnenkant wordt omgezet in een neurale taal en dan wordt die informatie 

weggestolen. Constant uitlijnen daarom loopt alles steeds anders en dat moet ook 
bij ons zo zijn. Doorgrond wat de neurose is, dat is belangrijk.  

 
M. vertelt over zijn werk waarbij hij telkens met briefjes werd gecontroleerd en 

gepusht om dingen te doen die hij niet voelde. Hij voelde wel: ik deed het goed. 
Dat bouwde zich op, die briefjes = energie en ik wist precies het moment van nu 

begint het macht te krijgen, dat briefje laat in mij geboren worden de behoefte dat 
ik zeg dat het moet stoppen! En als ik dat niet doe en ik denk ik kan in mijn eigen 

frequentieveld zitten en dan verandert het en misschien over 2 dagen…...nee het 
moet direct, nu moet het, want ik moet de macht hebben over dat moment, dan 

voel ik me weer rustig en kan ik mij ontladen en voel ik mij weer goed……. maar in 
feite is dat een dwangstoornis! Dat zijn afwezigheidsmomenten.  

 

Dwangstoornis is ook dingen zeggen die niet kloppen, over onszelf. Mensen uit 
andere werelden interveniëren niet op gedachten van ons, “ik kan niet huilen” daar 
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wordt niet aansluitend op gereageerd. Meestal volgt er een vraag. Ik zei 
vervolgens: “En nu? Is dat zo?” Toen werd er gehuild …..  

 
Vanuit mij geheugen voel ik dit, dat, zus, zo en dat zijn pure dwangstoornissen. Die 

reproduceren een oude situatie. Het constant willen uitspreken van ik heb pijn, ik 
heb het moeilijk, ik heb het zwaar, ik voel me snel buitengesloten, ik voel me vaak 

onwel lichamelijk, geestelijk, etc. is een constante koppeling via de dwangstoring 
dat je dat maar moet benoemen. Het gaat over Nu! Het klopt 3D wel = het 

reproduceren van een oude situatie, maar kwantum fysisch niet en bij dit (97%/de 
Bron) de oorspronkelijke wereld en het Koninkrijk al helemaal niet. Klagen is een 

koppeling via een dwangstoornis dat het geweest is.  
 

Elke vorm dat we iets moeten bereiken weg! Want er is al zoveel gezegd en 
aangeraakt en dat die processen nog dieper beklijven en dingen openspringen.  

 

-------------------------------  
 

Bekrachtiging Dwangstoornis  
(tip die kun je zelf inspreken als je een opnameapparaat hebt)  

 
Heb je een moment waarin je je autoriteit uit handen geeft? En dat kan ook een 

paniekmoment zijn dat er iets geestelijk, lichamelijk, mentaal gebeurt waardoor je 
in een panieksituatie terecht komt dan is dat dus de dwangstoring, de error dat je 

een emotie, gevoelsbewustzijn ervaart in jeZelf waarbij geheugenpaniek van iets 
anders weer aansluit en dan is de storing zelf dat je over jezelf denkt dat je in die 

situatie zit. Start met goede aandacht bij jezelf, hou het eenvoudig, hier sta ik hier 
zit ik, je voelt je lichaam, je ademt, dit is wie ik ben en dan neem je een situatie 

waarin jij een dwang ervaart die neem je op dit moment helemaal tot jezelf en daar 
stap je bij aan boord dat je het weet oh ja zo is het, zo gaat dat is wat ik dan 

ervaar... en dit aanschouwen……. En door dit nu te doen breng je ook 

bewustzijnstrilling van jezelf, aandacht breng je naar dat frequentieveld toe, hoe 
dat zich ook manifesteert, waar, wanneer waardoor nu is het bevoorraad…… dus je 

kijkt ook naar die dwang, kijk naar die dwang, heb er geen oordeel over, het is 
helemaal geen oordeel waard... weet het ... en wellicht dat je ook voelt dat die 

dwangenergie ook beseft, door heeft dat jij aan boord gaat daarvan…. waar zit je in 
een soort pauzemoment, gewoon midden in het moment van de dwang, zie je het 

voor jezelf dat je daar een soort sturing ervaart wat niets te maken heeft met wie 
jij bent… dat moet je vaststellen, het wordt wel ervaren, het gaat wel door je heen, 

maar je beseft ook heel goed dat het niet is wie jij bent… dan trek je het van elkaar 
af door dat te beseffen…. Er is een spoor van Zelf en er is een spoor wat gedraagt 

als zijnde jezelf, maar het niet is... gezien!…. en nu is het aan jou om die dwang die 
niets met jou te maken heeft, die op een pauzestand staat om simpelweg te 

beseffen dat die daar is en ook in dit moment nu, want daar gaat het om, je 
lichaam te beseffen, het zijn twee verschillende velden en op de één of andere 

manier kun je die waarnemen of voelen dat er in je lichaam een energie gaat 
vrijkomen, een gevoel vrij komt op welke manier dan ook, die eerst verpakt zat in 

de vorm van een neurose. Dus die dwang die lekt als het ware weg, die wordt 

opgeheven, die ontsla je en die energie keert terug in je lichaam… hou hem op de 
pauzestand en in dit moment in het nu van je lichaam en van je aanwezigheid…. en 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 18 van 25                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

durf eens te beseffen dat dat is wat niet van jou is, door dat te beseffen, dat dat los 
staat van jou, kan het zich vanaf nu ook niet meer laten zien als iets van jou!…. en 

wordt dit elke keer herkend…. en dan maken we het gewoon los…. en dit is geen 
fantasie want we weten allemaal dat de kwantum fysische wetten laten zien dat 

daar waar menselijke observatie en aandacht terechtkomt, daar beginnen de 
energiefrequenties te veranderen, die gaan borrelen, die gaan anders resoneren. 

Dus dat is belangrijk dat in dit soort bekrachtigingen en eigenlijk ontslagrondes van 
neuroses, dat je beseft dat je dus dat letterlijk doet. Want er is geen kracht die dat 

voor jou kan doen, alleen jij en dat klopt ook want jij bent daarvoor geschikt.  
 

Het gaat om het ontslagmoment, dus de stap daarvoor is dat je ziet, doorvoelt, 
beseft, weet dat de gepauzeerde dwanghandeling waarbij je je eigen zeggenschap 

kwijtraakt waarbij er iets anders opereert, het gaat erom dat je in dat besef zit dat 
je ziet dat dit twee verschillende dingen zijn, niet van jezelf, dat over jeZelf heen 

loopt.  

 
Heb je jezelf weleens afgevraagd wat je bij een dwanghandeling aan het doen 

bent? “Wat is dit voor onzin”, maar dat is niet voldoende, het juiste pad is naar 
binnen toe en je eigen bewustzijn er op zetten dan gaat ‘ie los, de postzegel gaat 

los.  
 

Dus we pakken er nog één.  
En dit soort dingen wat we nu doen dat kun je in je dagelijks leven ook doen als er 

een dwang is dat je op dat moment de boel op pauze zet en dan ga je maar even 
leunen tegen de deurpost b.v. je gaat op pauze, je beseft het Nu-moment, je bent 

je bewust van je lichaam, je bent je bewust van dat je bestaat, en op dat moment 
met de pauzeknop ingedrukt ben je met je aandacht bij de neurose zelf, bij de 

dwang, dus je stelt dus de dwang onder toezicht van jouw BewustZijn. Dit is wat er 
gebeurt, alsof je als het ware de dwang in de tang neemt. Dat is het onderzoek, 

kijk ik heb je en nu krijg je met mij te maken, niet vanuit boosheid maar nu zie ik 

je! In dat pauzemoment heb je die dwang gepakt en je kijkt ernaar, je moet het 
beseffen en je beseft in dat moment dit heeft niet met mij te maken. Dat is een 

ander spoor. Wat wel met mij te maken heeft is hoe ik mij op dit moment voel, 
hway het nu is en dan reis je naar het nu. Dat nu en ook in dit moment nu hier. 

Daar focus je je aandacht op, ik ben hier ik hoef feen spectaculaire dingen te 
voelen, het gaat er om wat er is. Nou ik voel dit, dis is wat ik ben en in dat andere 

deel heb je dus de dwang vast en jeweet dit heeft niets te maken met wat ik voel. 
Dat is dus ontslaan, je trekt het uit elkaar. En het gaat weg hoor! Er is geen dwang 

die doorgang krijgt als mensen op deze of hun eigen manier dit aandacht geven.  
 

Dus daar gaat ‘ie weer, richt je op je lichaam, met een grote glimlach, want het is 
hartstikke leuk om dit te doen, het maakt je leven zoveel beter en ontspannen en 

zoveel ruimer en ook pittig, want het kost je veel energie, dus je richt je op je 
lichaam goed in-en uitademen, lekker ontspannen zitten, nog niet naar een dwang 

toe reizen, want dat zou een opdracht kunnen zijn, je bent dit moment hier aan het 
ervaren, hier ben ik, hier nu, ik leef, ik besta, nu hier, ik leef, ik besta, hier ben ik. . 

.en realiseer je je eigen vermogen om te kunnen voelen en te denken, de Vrije 

Wereld is in jou, realiseer je eigen vermogen om te denken en te voelen, de Vrije 
Wereld is in jou die is er gewoon punt, die geef je alle ruimte met je besef. Welkom 
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Vrije Wereld, ik heb de Vrije Wereld, ik ben de Vrije Wereld, ik ben Vrij, mijn Vrije 
Kracht, mijn keuzes, die komen allemaal uit mijZelf, die kan ik allemaal zelf 

bedenken, die kan ik zelf opstapelen, zelf allemaal voelen, allemaal zelf valideren 
en comprimeren. Alles kan ik zelf, ik ben een autonoom kosmisch wezen hier op de 

aarde, ik kan alles zelf herzien, stoppen, starten, alles kan ik zelf doen, naar voren, 
naar achter, ik kan afspraken ontbinden die ik ben aangegaan, ik zit nergens aan 

vast, aan uit, alles kan. Dat is wie ik ben. Dat stuk besef is heel, heel waardevol. En 
dan kom je nu met je aandacht bij de dwang, het moment van de dwang waar die 

zich in afspeelt, ploep, …... en het kan zijn dat er een kegel omgaat op het moment 
dat je dat doet. Dat je op een bowlingbaan staat en dat de dwang als een kegel 

omgaat, ploep, hij wordt gezien en dan valt de dwang als kegel om, hé die is niet 
van mij, wat wel van mij dat is hier wie ik ben nu ...en dit is een instructie en door 

hiernaar te kijken, door deze zaken los van elkaar te zien, dat is een creator 
instructie, Creator Force is aanwezig, Jij door het te zien net beseffen. Nu gaat de 

energie in die volgorde en ook in die frequentie lopen, nu is het zo. In één tel 

gebeurt dat. En dan kijk je rustig naar die dwang, je kunt ernaar kijken of weten 
wat het is, hoe het zich laat zien, dit is wat er allemaal gebeurt en plaatsvindt, hier 

heb ik dan mee te maken. Ik laat los …..?? hierbinnen dan richt je je goed op je 
lichaam, dan zit je in het moment zelf en dan kijk je als je die dwang ervaart, kijk 

je met aandacht in het nu bij jeZelf, aandacht bij jezelf houden hoe ervaar ik dit 
moment?... nou zo dus... het kan zijn dat je je lichaam voelt, kan zijn dat je je 

benen voelt, het kan zijn dat er iets anders in je gebeurt, het kan zijn dat er 
energie bruist in je hoofd, het kan zijn dat je bewustzijn hebt wat ineens heel 

helder is, het kan zijn dat bewustzijn heel slaperig lijkt, maar toch heel diep 
voelend is aan de binnenkant. Het maakt niet uit hoe het is. Het bevestigt alleen 

jeZelf. Dat doe je tijdens het moment van de aandacht. En op het moment dat je 
met je aandacht bij je lichaam bent, bij jezelf bent, op dat moment bevestig je dat 

het Bronveld en worden de informaties die daarop verder gaan aansluiten, niet uit 
de dwanginstructie voortgebracht, maar uit een ander veld. Dus je hebt de wissel 

verschoven en die lekt ook niet weg... en dan laat je het weer los.  

 
-----------------------------  

 
Alsjeblieft voor jeZelf, besef dit ook in je dagelijks leven, ga er voor jezelf even 

goed naar kijken. Doe dat! Want het is echt zo waardevol, je krijgt er zo’n rust van 
en die dwangstoornissen die er zijn, die door geheugen zijn gekoppeld aan iets, 

sommigen hebben het gevoel dat er een andere soort entiteit is die er door hen 
heen gaat, maar dat is het niet. Het is zuiver en alleen maar een mechanisme om 

Bron, eigen gevoelens en de gedachten, eraan gekoppeld te krijgen om vervolgens 
je Bronkracht te ontladen via het brein.  

 
Er zijn geloofsgemeenschappen met UFO’s en de gedachte dat zij iets komen 

brengen. Het feit dat dit zo benoemd moet worden is een dwangstoornis. De 
gevoelens binnenin moeten ontladen worden door dat beeld. Dit gebeurt in de 

Ufologie. Dit is zo geavanceerd. En zo wordt iedereen afgeleid en dat is helemaal 
niet nodig, want dit is een tijd van versnelling.  

 

Vraag: Kunnen dwangneuroses neurologische pijn veroorzaken en onwel zijn?  
M: Een dwangneurose is een energieveld wat niet van jezelf is, 
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gedachtehandelingen etc. Als we kijken naar het centraal zenuwgestel dan zijn er 
allemaal microvaatjes met triljarden neurons, dat zijn de bits en de bytes die zich 

verplaatsen in het centraal zenuwgestel en die kunnen elk moment in een andere 
vorm en in een andere combinatie van bits en bytes zijn, waardoor dat 

informatiekanaal wat verplaatst wordt door het lichaam ineens een andere 
betekenis heeft. Dwangstoringen zijn zulke grote belasters voor het neuraal 

systeem. Het belast je centraal zenuwgestel zo ontiegelijk veel dat je wordt er niet 
persé ziek van, maar het kan wel een enorme verstoring zijn in het fysieke lichaam 

hier. Je brein kan erdoor ontregeld raken en wordt er ook door ontregeld, want 
daardoor blijven die dwangstoornissen zich ook steeds herhalen. Maar ook het 

regelen van het brein wat de organen informeert op de juiste manier te 
functioneren en daardoor werken de organen ook met elkaar als een orkest in 

trillingsvelden en frequentiewaarden door die neuroses, dwangstoringen een 
ontzettende hoeveelheid nutteloze, onnodige informaties door die centraal 

zenuwgestel heen gepompt. En daar kun je je behoorlijk verstoord door voelen, 

heel ernstig. En zo is het bij ons in het klein, maar zo is de hele wereld in het soort 
onwel. Want het drukt die Oorspronkelijke keuzes, gevoelens, dus fysiek hoe alles 

functioneert, maar ook geestelijk wordt daardoor moeilijker om die in dat lichaam 
te kunnen ontvangen. Dus je hebt kans dat je je er echt ziek van voelt. En als je 

die dwanghandelingen eruit haalt en misschien moeten we hier nog verder op in 
gaan of verder op oefenen, maar als je die eruit haalt en die ontsla je op een 

manier zoals deze, ik zou op deze manier echt aanvliegen, zeker in het begin om te 
kijken hoe het voor je werkt, dan haal je die enorme slierten aan allerlei 

gedachtevelden, dat zijn allermaal bits en bytes, neurons in het centraal 
zenuwgestel, die gaan er allemaal uit, dus die verstoring gaat eruit. En het brein 

krijgt ook weer rust. Het brein kan daardoor ook weer goed regelen, kan weer goed 
informatie doorgeven, de cellen gaan weer goed met elkaar communiceren. Een 

dwangstoornis heeft echt grote gevolgen. Ik vind het één van de belangrijkste 
onderwerpen van deze wereld, om dat stuk dwang en zelfautoriteit, wat gewoon 

verdwijnt als sneeuw voor de zon in het moment, maar ook doorgaans door het 

hele leven, op heel veel punten afwezig is om dat gewoon in beeld te brengen. Dat 
is de herrijzenis van wie wij zijn als mensheid hier ook op deze aarde. Helder en 

schoon hierbinnen zijn, niet mee te hoeven doen aan grillen in jezelf of van een 
ander of te reageren op een ander. Want dat is het niet.  

 
Het gaat om het huis van rust te herstellen  

 
En het huis van rust te herstellen is een job en het is allemaal mogelijk. Ja dat kan 

ik heel goed zo voelen.  
 

Inbreng: vertelt over worstelingen en spreekt uit ik ben er klaar mee. Ik heb het 
gevoel zo niet te kunnen functioneren. Het nutteloos-voelen-traject heb ik 

doorwerkt. Op het moment dat ik het besef, ontstaan enorme pijnen en word ik 
weer beperkt, wat weer leidt tot moedeloosheid.  

M: dit is het vangnet over het bevrijdingsmoment Inbreng: ik ben constant bezig 
mezelf op te pompen. Ik zie de schijnbeweging als ik door de natuur loop. Als ik 

thuiskom is alles meteen weer weg. Je bent constant bezig ergens uit te komen. Zo 

is de vraag: Wat heeft het voor zin?  
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M. je spreekt voor ons allemaal op een bepaalde manier. Wat we allemaal 
herkennen. Zien als een bevestiging vanuit je gevoel, meer niet en misschien is dit 

het wel. Snap je, ik denk niet door. Hier ligt de scheidingslijn van waar het bij mij 
stopt en waar het bij jullie ook van Oorsprong stopt. Ik probeer spelenderwijs en 

toch heel serieus zet ik heel bewust een punt neer, dit is het, dit is het wat je zegt, 
dat is zo en al het andere, ja daar ga je eigenlijk helemaal niet over, dat heeft niets 

met jou te maken. Dat is dus wat er gebeurt. Twee dingen lopen door elkaar heen. 
Wij hebben ons dus, voor ons 3d logisch, identificeren wij ons met de gedachten die 

er over de emoties zijn. Dat is wat we doen. Er is een emotie, een gevoel is kracht, 
wat de kracht ook mag zijn dat laten we los, die komt vrij, die is er, vervolgens is 

er een neurose een dwang, die gedachten die je allemaal in jezelf hebt en dus nu 
ook uitspreekt combineert aan een gevoel. Je hebt net subliem laten zien hoe het 

werkt. Nu komt ‘ie dus heel dichtbij het …?? van ons allemaal hè, want er is echt 
iets diepers te beseffen dan het zomaar 3d te begrijpen. Er ligt een kracht in ons 

allemaal, heel duidelijk, om te zien en bepaalde dingen te stoppen. Die Kracht die is 

er. Veel dwanggedachten en handelingen is vervuilend voor het centraal 
zenuwgestel in het brein dat het brein raakt overbelast van de dwangstoornissen, 

dwangbewegingen, maakt niet uit, dwanggevoelens, als je constant over bepaalde 
dingen in deze wereld moet nadenken of moet bezig zijn, dat is een dwang. Als je 

constant op de computer op een bepaalde website dingen moet doen en die 
handeling komt niet voort uit je gevoel en samen bedacht, maar komt uit een reflex 

dan is dat een dwang. En alle dwang die wij dus ervaren gaat allemaal door ons 
lichaam heen en de psyche wordt extreem zwaar belast. En als de psyche extreem 

zwaar belast wordt dan krijg je het punt dat het lijkt alsof je niet meer verder kunt. 
En dat kun je ook niet als je blijft doen, alles wat je benoemt dat komt uit dit script 

hier (3%) en waarom, omdat je belast wordt. Psychisch belast door 
dwanghandelingen en dwangstoringen. En dat zorgt ervoor dat we een tekort 

hebben aan kracht binnenin onszelf om zelf te kunnen voelen. Ons ZelfbewustZijn, 
ons Zelf gewaarZijn dat jij er bent, niet jouw situatie, Jij, dat komt onder druk te 

staan. En daardoor worden we ingetrokken, worden we kleiner, en komt de Bron 

veel te weinig aan bod en word je letterlijk via de gedachten uit dat veld 
bevoorraad.  

Het is volslagen onzin om dit te moeten ontvangen uit dat veld. Waarom zou je in 
beperkingen en in teleurstellingen moeten denken? Als het brein door een 

hypnotiseur zo de andere kant uit gestuurd kan worden. Waarom doen we dat dan 
zelf niet? Wat hebben we daarvoor nodig? Geen instructie van buitenaf, maar 

vanbinnen. Dus de belasting, ja je kunt daar heel erg onwel van worden en zwaar 
belast en de belasting die je kunt hebben als mens, die kan zo heftig worden en zo 

langdurig draaien waardoor je psychisch belast raakt waardoor je brein niet meer 
goed reageert en je zelfs storing kunt krijgen in hoe het lichaam functioneert. Dus 

het gehoor kan uitvallen, haperen, gezichtsverlies kan verminderen, je reuk kan 
wegtrekken, spierverlies, krachtverlies, vermogen mentaal om na te denken, 

vermogen om je in te voelen met andere mensen, het vermogen om intimiteit te 
kunnen voelen, alles wordt daardoor door die belasting, puur een dwang, 

vervuiling, wordt het brein zo ontregeld totdat je echt een error situatie gaat 
ervaren.  

Dus voor mij is dit ook een onderste steen van opgestapelde situatie waar je van 

zegt we zijn op zoek naar gezondheid, als Bronwezens, als Zelf en Kracht 
genererende wezens, als emotiewezens, als frequentie van emotie moet je beseffen 
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als ik niet creëer, als ik niet leef vanuit mijn emotie, als ik niet leef vanuit mijn 
eigen gevoel, dan is die voeding er dus ook niet. Dus dan voed ik mijn leven ook 

niet. Dus waar komt die voeding dan nog vandaan? Ja uit voeding wat ze hier dan 
op de aarde voeding noemen… ja dat denk je.  

 
Dus daar moet je werken, je moet kijken op jouw manier waar een besturing over 

jou heen loopt.  
 

Het is een heel groot zelfcorrectieprogramma. Want we zijn een bult van 
de koers afgeraakt, dat is gigantisch.  

 
Als je helemaal uit je plaat gaat, emotioneel, ik heb het niet over geweld, ik heb het 

over dat alle stoppen doorslaan en alles eruit gaat, dat is zo super interessant, 
want daarmee dat hele fysieke systeem gereset wordt. Want dan komt er zo’n 

uitbarsting van emotie, ik noem het weleens het wassen van het brein en van het 

centraal zenuwgestel, dat huilen zo gezond is en dan merk je dat de hele grote 
belasting die er in je zit gewoon wegtrekt en dan kun je waarachtig weer de Bron in 

jeZelf voelen! Als rust en ontspannenheid, dan is er weer connectie met jeZelf en 
met wat je aan het doen bent. Maar als je op dat moment niet acht gaat slaan op je 

dwanggedachten en handelingen dan gaat het opnieuw beginnen.  
 

Inbreng: In een dwangmatige verzorging van koeien kwam ik vervolgens terecht 
in schrikdraad. Het heet niet voor niets schrik-draad. Ik zag dit als een reset. Hoe is 

dit in het omgaan met hele jonge kinderen. Moeite om geduld te bewaren vooral als 
de kinderen zo verschrikkelijk stout zijn. ze halen het bloed onder mijn nagels uit. 

Hoe is dit systeem bij kinderen?  
M: Wat is je vraag?  

Inbreng: Moet ik het laten gaan, moeten ze het zelf ervaren of stap ik in 
conditionering? Hoe bozer ik word, hoe leuker zij het vinden. Het kind reageert.  

M. Ik ben geen psycholoog of kinderpsycholoog. Ik heb kennis van 

kwantumreacties in het veld. In deze wereld heeft het nog nooit geholpen om 
oplossingen te bedenken. Heel grofweg gezegd heeft het nog nooit geleid tot een 

echte doorbraak waardoor bepaald gedrag weg is. Dus oplossingen voor anderen, je 
zou kunnen zeggen, daar ga ik niet over. Als je enige vorm van kennis en 

bewustzijn brengt in hoe informatie en bewustzijn zich beweegt dan zou je 
misschien niet eens op die plek moeten zitten, want dan kom je in dit stuk terecht 

(3%) en het is niet allemaal donker en duister, het is een script waarin allemaal 
dingen draaien die je ver van je Bronkracht vandaan houden, misschien moet je 

gewoon veel meer daar heen (97%) en dat is voor jou appeltje eitje. Als je vanuit 
die Bron in de rust, in lijn met jezelf, aanwezig kunt zijn en ook kunt denken “ik 

kan geen oplossing voor hun bedenken”, want dan moet ik macht gaan uitoefenen 
over hen, want ik moet hen gaan besturen, beperken, etc. Ik kan het wel in 

vriendelijkheid zeggen van “jongens doe dat niet, want dat gaat stuk”, nou daar 
houdt het wel mee op. Alles daarover heen is een vorm dat je macht moet 

uitoefenen om het te voorkomen en op dat moment zit je in dat frequentieveld 
(3%). Het is een dwang van ik moet ingrijpen. Want als je niet ingrijpt dan krijg je 

een heel ongemakkelijk gevoel en dan escaleert het in jezelf en dan kan het best 

wel zinvol zijn, want je kunt met veel dwang kinderen tot stilstand brengen, je kunt 
een hele samenleving met veel dwang dingen laten doen die het eigenlijk helemaal 
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niet wil en dan zijn ze zover dat ze het helemaal niet weten. Dwang werkt wel, 
maar het is wel het plan van iets anders. Mijn antwoord is eigenlijk van je gaat er 

helemaal niet over, waar jij over gaat is dit (97%) dat ben jij. Dus je moet een 
andere weten, een vriendschappelijkheid, een pay attentionn, een helderheid, dat 

betekent niet dat je alles aanvaardt en accepteert, maar een soort andere 
leiderschap, helderheid moet je in jezelf tonen en zo ook naar de situatie kijken. En 

als dat nou vanuit de Bron gebeurt en je hebt er wat 3d dingen over gezegd dan is 
het gewoon wachten dat het veld omslaat, tik, en dan komt die informatie uit dat 

stuk.  
 

Dit zijn de voorbereidingen om vanuit deze wereld hier in het Experiment te komen 
in een enorme wereld, waar daar waren we eigenlijk naar op weg, bedoeld of niet 

bedoeld, we zitten nu hier.  
Het is niet een leerschool van, of dat moet ik nog leren, het is een noodzaak.  

 

Als ik zie dat één van mijn katten iets doet wat niet als bron wordt aanvaard dus 
gezien wordt als een verstoring, dan kan ik naar die kat kijken en dat is een 

alertheidsveld wat er is, in verbinding, dus niet in macht en dan stopt het gelijk. 
Het is direct verbonden aan ons.  

Het vergt echt een herziening in ons, je floept heel snel in oud gedrag. Maar dat 
hoeft helemaal niet. Kwantum Fysica laat het ons zien, dat alles wat verwrongen is 

weer kan ontspannen.  
 

Inbreng: Als aanvulling. Het gaat om 2 dingen: ‘met vooringenomen doel iets 
doen en zonder verbinding met je zelf, waardoor het in de coulissen blijft staan, dat 

alles mag bewegen precies als bedoeld zonder dat jij je ermee bemoeit. Het kan 
dan gebeuren dat de coulissen vrij zijn en jezelf vrij bent.  

M: En “het kan gebeuren”, is dat nog een soort van een mogelijkheid…. het zit 
verpakt in ons denken dat in het mogen kan een energie, een lading zitten dat het 

allemaal mogelijk is en het punt waarin wij hier nu staan op de aarde, niet voor iets 

anders, wij moeten!! Wij moeten tot onsZelf komen. We moeten, niet voor iets 
anders, dus geen dwang, de liefde van onsZelf onder ogen komen en we moeten 

beseffen dat als dat ook echt wordt gevoeld en gedacht, standvastigheid daarin, we 
moeten beseffen dat het de grootste appèl is en het grootse decreet wat 

uitgevaardigd wordt vanuit je BewustZijn dat daarop gereageerd wordt. Er komt 
een reactie op een bepaald moment. Misschien is die twee weken geleden al 

geweest op het moment dat je het decreet nu uitvaardigt.  
 

Vraag: kun je uitleggen wat dat betekent: reactie vanuit het Experiment?  
M: Het oorspronkelijk veld is de werkelijkheid van Nu met alle mogelijkheden = dit 

universum. Klein deel van de mogelijkheden is de twilight, daar zijn we bewust = 
afvangnet om ons in isolement te houden of om in het isolement wakker te worden 

waardoor we uit het experiment getrokken worden.  
 

Vraag: zijn de scripts uit kwantum of het experiment?  
M: Het gaat niet om kiezen, het gaat om Zijn. In alles wat ik, jij doet, daar waar je 

naar luistert het goede in jezelf te doen en te zijn. De reacties die daar uit 

voortkomen in je leven, de gebeurtenissen die daarop aansluiten, die komen 
merendeels, maar je weet het nooit zeker, merendeels komen ze uit deze 
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werkelijkheid. Dus de grote veranderingen die nu aan het gebeuren zijn in deze 
wereld waardoor er heel veel aan de knoppen gedraaid wordt om deze 

werkelijkheid statisch te houden zoals die is, in frequentie. Dus de uitbarstingen die 
er zijn, zijn allemaal vasthouders van het veld nu, omdat er door dat veld heen 

allemaal andere vibraties al door dat veld heen getrild zijn die omgezet kunnen 
worden in compleet andere situaties. Binnen twee jaar komt er een uitvinding van 

energiegeneratie en die is fantastisch en dat is niet Tesla. Alles wat hier gebeurt, in 
jouw leven gebeurt voornamelijk, komt dat uit een volledig open Experiment wat 

binnen komt sijpelen als jij gaat luisteren naar jezelf. Maar er kunnen ook reacties 
komen die rechtstreeks uit de Bron komen. Dus het is niet los van elkaar, het loopt 

over door elkaar heen. Dat weet je dus niet en eigenlijk doet het er ook niet toe. 
Want als jij je leven hier leeft vanuit jezelf, dat je goede dingen doet, goede 

contacten hebt met mensen, dat je gewoon vanuit je binnenkant leeft, in 
zorgzaamheid met al die mensen en in die hele reis ziet waar je eigen vermogen 

om zelf te denken, creëren en voelen er is en dat je niet in de autoriteit van iets 

anders zit buiten het nu-moment, als je dat doet dan loop je naar het voorportaal 
van het Experiment, waar je al lang er kunt zijn.  

Zo’n 97 % staat op dit moment als ontoegankelijk, als uit. Dus wij zitten in een 
hele kleine bandbreedte en dat komt door ons systeemdenken.  

 
Als mensen uit een andere sterrenwereld hier zijn, voelen zij ook liefde en warmte 

en vriendschap, willen zij contact, willen zij meekijken. Zij ervaren die 97% ook, 
terwijl zij niet beperkt zijn. zij zien alle andere mogelijkheden, krachtvelden ook. Zij 

kunnen vanuit 97% in deze wereld staan. Wat zijn hun belangen, wat wordt door 
hen van ons verwacht? Hoe wij ons als nieuwe dimensionale beschaving in deze 

wereld een plek moeten gaan geven. Als je dwang weggaat en je je eigen autoriteit 
leeft dan word je ook een ander mens. Er komt een compleet ander mensensoort 

tot leven. Die verdrukking, die mindcontrol die via dwang nog loopt die gaat er 
gewoon af. Dus er komt een enorme verruiming van wie wij zijn en aan 

mogelijkheden. Ga ik na het overlijden terug naar een omgeving van waaruit ik 

terugga naar de oorspronkelijke wereld of terug naar het experiment?  
 

Je kunt alleen in het Experiment komen als je de Koninklijkheid in jeZelf 
hebt gevonden. Als je gewoon weer de waarheid spreekt en niet vervuild 

denkt.  
 

Niet nu jezelf punten opleggen om te moeten scoren. Vanaf nu moet ik dit doen, 
dat mag ik niet meer, want dan ben ik niet goed, dan ben ik niet goed, dan kan ik 

niet naar het Experiment, dan ben ik niet Koninklijk, nee dat moet dus allemaal 
weg, gewoon basic naar jezelf, wees gewoon een mens van deze wereld, lekker 

knus gezellig aards aanwezig met het Koninklijke hart, volg je pad, wees zorgzaam 
en kijk dat je ook dat meedraagt op die manier naar het vormen van een compleet 

nieuwe menselijke coalitie. Want deze 3 %, dat is heel belangrijk dat dat weer 
opengaat en zich weer vervoegt in de oorspronkelijke wereld. Het is een 

afgeschermde zone. Stop met meelopen in wat niet van jou is.  
 

Vraag: het experiment loopt dus nog steeds?  

M: Ga dit zelf voelen. Het experiment is gehackt. Er is een beschaving doorheen. 
De dag dat wij komen te overlijden in deze werkelijkheid = een vibratieveld van wie 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 25 van 25                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

we zijn, gaat open. Je voelt in dat moment een enorme zucht van pure opluchting: 
je zelf weer helemaal voelen. Belangrijk is om het nu open te laten gaan. Je weet 

dan gelijk ook waar je voor ging, vrijwillig of niet vrijwillig hiernaar gaand. Als je 
deze werkelijkheid wil gaan ervaren dan weet je wat deze werkelijkheid is en waar 

het naar toe gaat. Weet dat de weg die je bewandelt altijd juist is als je het doet 
vanuit je gevoel. Hierop kunnen krachtige reacties ontstaan.  

 
 

Werken met elkaar om de grondtoon te leggen van waar we mee bezig zijn 
Vanuit het diepste van het hart verbonden zijn 
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